
Nordmalings Ridklubb

Styrelseprotokoll
Datum 2023-04-02
Plats: Nordmalings ridklubb.
Närvarande:
Desiree Westerberg
Alexandra Nilsson
Lina Dahlen
Maja (US)
Mats Lindberg
Josefin Sjöberg
Kriss Björklund
Anna Johansson
Lova Eriksson

§1 Mötets öppnande

§2 Val av mötesordförande
● Desiree väljs till mötesordförande

§3 Val av mötessekreterare
● Lina väljs till mötessekreterare

§4 Val av justerare och rösträknare
● Anna och Mats väljs till justerare

§5 Föregående protokoll
● Ridgrupperna kunde inte justeras. Ridgrupperna ska rulla som tidigare

men slås ihop om det är någon borta vid sjukdom tex

● Kriss om vad försäkringen täcker: Den täcker olycksfall och

krissituationer Den gäller ledare, förtroendevalda och funktionärer.

● Arbetsplatsannonsen för en ny verksamhetsansvarig är inte ändrad,

Kriss tar på sig att skriva den och lägga ut.

● Smillas försäljningsvideo är filmad av Lova



● Billys annons:

Ida är intresserad av att vara fodervärd till Billy. Ida vill veta pris och 

kostnad för att vara fodervärd. 

Pris för fodervärd: Ingår spån försäkring och veterinär och utrustning. 

Pris 1500 kr i stora stallet, Ida får stå för hovslagare och kraftfoder.

Anna gör kontraktet för att vara fodervärd åt Billy.

● Regler för ridhus och stall skjuts till nästa möte.

§6 Fastställande av dagordning
● Dagordningen kan fastställas.

§7 Ekonomi
● 550000 kr på kontot. Har bett om att få byta till Handelsbanken. Kostar 

5000 att byta bank.

§8 US informerar
● Vill låna Zlatan och Hilly den 6 maj.

Hilly går bra att låna. Zlatan är upptagen. Eventuellt Flora går bra att 

låna.

● Kriss kollar om det är fört över de pengar som är US:s till deras konto.

§8 TS informerar
● Vill veta vilken summa som fanns från försäljning som skulle gå till 

lättviktsbommar. Kriss kollar med gamla styrelsen om det.

● Vill ändra hopptider till:

lör 15-18, sön 8-11, mån 15-17

Vi kan erbjuda mån 14-16, lör 15-18, sön 15-17. Kriss lägger in i 

kalendern. Sladdning mån 13-14.



§9 Ridskoleverksamheten.
● Grupper: Desire och Anna träffas för att ordna med grupperna. Fler 

ridlärare måste rekryteras. Annons: Kriss skickar annonsen om 

ridskolelärare till Lova som lägger ut den på riktade sidor på tex 

facebook.

● Ridlekis kan bli utan ridlärare.

§10 Personal/rekrytering.
● Annonsen för ridlärare och verksamhetsansvarig/chef är inte ändrad. 

Kriss ändrar och lägger ut den.

● Ridlärare: Ett papper måste göras för att föräldrar ska skriva under på 

vad de ansvarar för under ridlektionen, bland annat stallsysslor. En 

skylt måste upp att om man kommer 15 min innan lektionen är man för 

sen och kan inte delta i lektionen, Desire fixar det. Anna och Dessire 

skriver ett brev som ska skrivas under av föräldrar.

● Ulf: Sommarbete kan vi ha här på verksamheten. Börja släppa ut dom i 

maj och ta in dom i september. Det är ganska mörkt i hagen på hösten. 

Mats kollar vilken typ av spotlight, pris och att de sätts upp på 

sommarhagarna.

● Ulf har fått offert på järnrör till nya hagar från Utterströms, 107 kr/m. 

Enligt Ulf behöver vi minst 800 meter. Kriss ska kolla för att få veta mer 

exakt av Ulf vad som ska bytas i hagarna. Sen bestämmer vi i gruppen 

vad som ska beställas och vem som gör det.

● Beslut om att de privata inte får ha hästarna på fri tillgång eftersom vi 

får så stora problem med hjortarna som kommer hit och äter och 

dricker upp vattnet.

● Kriss ska hälsa Ulf att vattenbaljorna i hagarna ska tvättas.

● Ulf ska vara ledig skärtorsdag: Morgonfodring torsdagmorgon:Kriss kan 

och kollar om Susanne också kan. Milton, Hedda och Jim ska mockas, 

det görs av onsdagsgrupperna på kvällen. Lunch tar ridgruppen. 

Desiree kan ta eftermiddagsfodring kl 15.



§11 Rapport ridskolehästar
● Hilly: Veterinären rekommenderar att Hilly ska in igen och ta bort 

resten av tanden. Josefin och Lova bokar en ny tid.

● Joey måste tas bort pga artros i hovleden. Vi inväntar intyg för att 

kunna boka en tid för avlivning. Ska vi ta bult eller veterinär? Vi 

bestämmer oss för bult.

Mats kan vara med om det passar med tiden. Annars kollar vi med Moa 

om hon kan vara med.

● Milton ska säljas: Pris: 70000 kr. Josefin och Lova fixar en annons. 

Kollar offert på vad en resa skulle kosta att åka ner till ett 

försäljningsstall för att provrida olika hästar inför framtida köp.

● Jim har blivit sparkad. Skulle behöva få en genomgång samt röntgen 

på rygg och nacke hos en veterinär innan han ska sättas igång igen. 

Josefin och Lova bokar en tid.

● Smilla: Ska behandlas för löss. Avvaktar och se vad behandlingen ger.

§12 Rapport Privata
● Elena har kommit med en häst.

● 5 hästar på kö. Alexandra kollar om det finns någon som kan tas in och 

som passar med de hagar vi har tillgängliga. 

§13 Övriga frågor
● Elever ska anmäla sig om man vill rida nästa termin. 30/4 är sista 

datum. Dessire gör det. Terminen för hösten börjar den 7 augusti.

● Ett eventuellt ridläger börjar vid 26. Josefin och Lova kollar om 

upplägget på ridlägret fungerar bra. Susanne kan ha mån och tis på 

lägret. Ska kolla om US kan ha helgen. Vem kan ta resten? Pris för 

lägret: minst 2000 kr för ett läger på 2-3 dagar.

Hästarna har semester under juli.

Ska vi hyra ut hästar? Kan hyras ut en vecka innan terminen börjar. 

Josefin och Lova planerar den uthyrningen.



● Påsklovsaktiviteter: Nej.

● Städdag, slutet på maj. Krattas, fixa hagar, ta bort spån, putsa fönster. 

Kriss kollar med Ulf vad som ska städas. Lina och Desiree planerar hur 

det ska genomföras. NRK bjuder på mat under dagen.

US har planerat att ta med sina smådjur hit för att små barn ska ha 

något att göra under tiden som föräldrarna städar.

● Uppdatera krispärmen: Susanne fixar det.

● Ridgruppen som rider sist på tisdagar 20:30 har inga föräldrar, hur 

löser vi det om det händer något i ridhuset. Det behövs vuxna på plats. 

Hur ska krisplanen se ut? Fundera till nästa möte vem som skulle 

kunna vara på plats.

Onsdag och torsdag som rider sist: inga problem.

Sön: Anna är på plats.

● Köpa in gummiband till hästarna för att de ska longeras. Ett till Ponny 

och en till större hästar. Vem köper in? Josefin och Lova köper in 

banden.

● Lova har kollar upp att köpa in nya hästtäcken. Sponsortäcken: Alla 

kollar upp gamla anteckningar om sponsor.

● Cafeteria 9/4-23 kl. 10-14 när kennelklubben hyrt.

Desiree köper in fika.

Mikael Selander tar 9:30-12:00

Kriss och Desiree tar 12:00-14:30

● Köpstopp? Kriss kollar upp vad som köps in och påminner om att alla 

köp måste gå genom Kriss.

§14 Nästa möte
● 24/4-23 kl 17:30



§15 Mötet avslutas

—------------------------------------- —----------------------------------------
Mötesordförande Mötessekreterare

—------------------------------------ —--------------------------------------------
Justerare Justerare




